
Protokół Nr 45/2018 

 

z posiedzenia Komisji  Strategii i Rozwoju Miasta 

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

w dniu 29 sierpnia 2018 r. godz. 13.33 – 13.56 

w Urzędzie Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji – Kamil Stelmasik 

 

1. Lista obecności – w załączeniu. 

2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 

Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 

 Porządek posiedzenia: 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta 

– Pan Kamil Stelmasik otworzył posiedzenie, 

stwierdzając quorum na podstawie listy obecności.  

 

I. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Opiniowanie projektów uchwał na sesję 

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 31 sierpnia   2018 r. w sprawie: 

 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie 

Statutu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski. 

(projekt uchwały w załączeniu do 

protokołu). 
 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie 

podziału miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego na stałe okręgi 

wyborcze w wyborach do Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego, ustalenia ich 

granic i numerów oraz liczby radnych 

wybieranych w każdym okręgu 

wyborczym (projekt uchwały  

w załączeniu do protokołu). 
 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie 

podziału miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego ma stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów, 

granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych. (projekt uchwały  

w załączeniu do protokołu). 
 

4) utworzenia odrębnych obwodów 

głosowania w wyborach do Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego, Rady 

Powiatu Ostrowieckiego i Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego oraz  

w wyborach Prezydenta Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego (projekt uchwały  

 

 

 

 

Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski. 

 

Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału 

miasta Ostrowca Świętokrzyskiego na stałe okręgi 

wyborcze w wyborach do Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego, ustalenia ich granic i numerów 

oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

wyborczym. 

 

 

Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału 

miasta Ostrowca Świętokrzyskiego ma stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz 

siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

 

 

Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt 

uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów 

głosowania w wyborach do Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego, Rady Powiatu Ostrowieckiego  

i Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego oraz  

w wyborach Prezydenta Miasta Ostrowca 
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II. 

 

 

 

 

 

 

III. 

 

 

w załączeniu do protokołu). 
 

5) ustalenia służebności gruntowej 

(projekt uchwały w załączeniu do 

protokołu). 

 

 

6) nabycia nieruchomości (projekt 

uchwały w załączeniu do protokołu). 
 

 

 

Sprawozdanie opisowe z realizacji 

budżetu miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego za I półrocze 2018 r. 

(sprawozdanie w załączeniu  

do protokołu) 

 

 

Sprawy różne: 

 

 

Świętokrzyskiego. 

 

Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt 

uchwały w sprawie ustalenia służebności 

gruntowej. 

 

Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt 

uchwały w sprawie nabycia nieruchomości. 

 

 

Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta 

przyjęli do wiadomości przedmiotowe 

sprawozdanie. 

 

 

 

 

Radny Daniel Strojny zwrócił uwagę,  

że w Wieloletniej Prognozie Finansowej na stronie 

11 widać, że budowa ulicy Paulinowskiej została 

przesunięta o 5 lat i wobec tego zwrócił się  

z zapytaniem, dlaczego na tak długi okres odłożona 

została realizacja tego zadania. 

Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej – 

Pan Krzysztof Kowalski wyjaśnił,  

że w postępowaniu przetargowym oferty 

przekraczały dwukrotnie kosztorys inwestorski.  

W latach 2019 – 2020 brakuje limitów wydatków  

na inwestycje, aby wpisać to zadanie. W tym roku 

środki, które nie zostały wykorzystane na budowę 

ulicy Paulinowskiej, wydatkowane zostaną  

na realizację innego zadania. Jeśli zaś chodzi  

o limity wydatków inwestycyjnych, priorytet tu mają 

zadania finansowane ze środków unijnych. 

Naczelnik Krzysztof Kowalski zwrócił uwagę,  

że w bieżącym roku we wszystkich przetargach 

proponowane przez wykonawców ceny przekraczają 

kosztorysy inwestorskie.  

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono. 

Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 

 

Protokołowała:                                     Przewodniczył: 

 

Anna Krakowiak              Przewodniczący Komisji 

                Kamil Stelmasik 


